

SCIENCE IN
NATURAL BEAUTY

EnCara



Encara Skin Balance Cream

Features : This whitening and anti-wrinkle cream creates a skin environment that resists dryness from the surface to the inside of the skin and improves its capability against external elements. It contains peptides and other 16 extracts including bamboo and Trapa Japonica Fruit, continued use of which will make the skin elastic and soft. Its high-quality moisturizing components (including hyaluronic acid, polyglutamic acid, and beta glucan) help form a water protection membrane for a dry and tired skin, keeping it lustrous and soft.

How to use : Spread proper amount of the cream evenly and dab it softly for absorption, after applications of essences, in the morning and evening.

Capacity : 50g



Encara Skin Balance Toner

Features : This toner contains bamboo (*Bambusa Vulgaris*) extract which makes healthy and smooth skin from the inside and helps maintain long lasting moisture. This toner conditions the skin to correct its impaired balance from external irritants. This functional toner is effective for both skin whitening and wrinkle improvement.

How to use : Make 2-3 pumps, spread it on the face from inside toward outside, and dab for quick absorption.

Capacity : 130ml



Encara Skin Balance Emulsion

Features : Bamboo (*Bambusa Vulgaris*) extract contained in the product helps the skin maintain moisture and suppleness, and red ginseng (*Panax Ginseng Root Extract*) and swiftlet nest extracts are beneficial to a tired and lifeless skin. This emulsion is good for all types of skin. This functional emulsion is effective for both skin whitening and wrinkle improvement.

How to use : After application of a toner and an essence, spread proper amount of the emulsion evenly over the face and rub it for quick absorption like giving a massage.

Capacity : 130ml



Encara Skin Balance Essence

Features : This essence contains abundant amounts of bamboo (*Bambusa Vulgaris*) extract and Bifida ferment lysate which are helpful to continuously care for the skin that has been impaired from external environments and irritants to restore its original beauty. This high-quality moisturizing essence containing hyaluronic acid, which is effective for protection of moisture in the skin, produces dual functionality of wrinkle care and skin whitening.

How to use : Give the product 2-3 pumps and dab the essence on cheeks, forehead, and nose softly for quick absorption.

Capacity : 30ml



Encara Skin Balance Eye Cream

Features : This eye cream is developed exclusively to care for fine wrinkles around the eyes. This product contains bamboo (*Bambusa Vulgaris*), swiftlet nest, and red ginseng (*Panax Ginseng Root*) extracts, which are helpful for improvement of the elasticity and moisturization of the skin, and the peptides contained in the cream will act to soften the areas around the eyes that have become sensitive, restoring the skin's rhythm in the end.

How to use : Take proper amount of this product and spread it evenly over the skin.

Capacity : 30ml

SCIENCE IN
NATURAL BEAUTY

EnCara



Encara 面霜

特点与功能：从皮肤底层到表面，全面补水彻底美肌，是一款兼备美白&抗皱功能的面霜，富含竹子和菱角等16种提取物和氨基酸，坚持使用皮肤会变得更有弹性，柔滑细腻，该产品中的高保湿成分(透明质酸、聚肽核酸、β-葡聚糖)为干燥疲劳的皮肤形成一层补水保护层，保持皮肤滋润有光泽。

使用方法：涂抹精华素和乳液后，取适量，均匀涂抹于面部，轻打面部帮助吸收。

容量：50g



Encara 爽肤水

特点与功能：该产品是一个采用竹子提取物，从皮肤底层开始护理皮肤健康的爽肤水，洁面后给干燥紧绷的皮肤较长时间补水保湿，从根本上改善皮肤底子，改善和保护因有害刺激环境失衡的皮肤油水平衡，让皮肤滋润亮泽，恢复光彩，兼备美白和抗皱双重功能。

使用方法：洗脸后，取适量揉搓2-3回，由内向外均涂抹后，轻打面部帮助吸收。使用Pump时，取适量，由内向外均涂抹即可。

容量：130ml



Encara 乳液

特点与功能：该产品是一个采用竹子提取物，从皮肤底层开始护理皮肤健康的爽肤水，洁面后给干燥紧绷的皮肤较长时间补水保湿，从根本上改善皮肤底子，改善和保护因有害刺激环境失衡的皮肤油水平衡，让皮肤滋润亮泽，恢复光彩，兼备美白和抗皱双重功能。

使用方法：洗脸后，取适量揉搓2-3回，由内向外均涂抹后，轻打面部帮助吸收。使用Pump时，取适量，由内向外均涂抹即可。

容量：130ml



Encara 精华

特点与功能：该产品是一款富含竹子提取物和二裂酵母发酵产物溶胞物的安瓶(Ampoule)类型精华露，改善和保护因外部刺激环境而受损的皮肤，让皮肤找回原有的健康状态。它是一个兼备抗皱和美白双重功能的产品，也是富含具有高保湿效果的透明质酸的高保湿护理类精华露。

使用方法：2-3回抽取后，均涂抹于两颊、额头、鼻子，轻打面部按摩帮助吸收。

容量：30ml



Encara 眼霜

特点及功能：该产品是有助于改善眼角细纹的眼角专用眼霜，具有抗皱功效，富含多种植物提取物，海藻提取物，红参提取物，赋予肌肤弹性，补水保湿。本产品中的氨基酸成份温柔地作用于敏感的眼角，有助于皮肤养护，让你的肌肤变得有活力。

使用方法：取本品适量，均涂抹于眼部。

容量：30ml